
1 
 

 Gemeentelijke raad voor ontwikkelingssamenwerking 

 
ALGEMENE VERGADERING d.d. 16 maart 2017 

 

VERSLAG 
 
 

DEELNEMERS Veront-
schuldig 

Aan-
wezig 

Opmerkingen 

INITIATIEVEN 
vertegenwoordiger 

11.11.11 - TIENEN  
   Hendrik Decroos  x  

AFRIKA FILMFESTIVAL TIENEN  
   Raf Nilis  x 

Vervanger Mark Derijdt is aanwezig 
(Raf is verontschuldigd 

BEZORGD OM MENSEN VZW 
   Johan Bekaert  

   

BROEDERLIJK DELEN TIENEN 
   Claire Blondeau 

x   

BEWEGING.NET TIENEN 
   Els Meerbergen 

  
 

CAFE COMBINNE 
   Ann Vermeire 

 x 
 

DAMIAANACTIE 
   Inge Schodts   

x   

INCLUSIE VLAANDEREN–AFD. TIENEN 
   Lena Cloots 

   

JEUGD EN PLEZIER (V.Z.W.) 
   Etienne Blondeau 

   

MALICOMITE VISSENAKEN 
   Guy Vanparijs 

  x   

MANAKAMANA V.Z.W 
   Anit Khatri Chetri 

x   

OXFAM-WERELDWINKEL TIENEN 
   Marnik Decock 

 x  

PALMAS PARA TODOS (VZW) 
   Mia Dickmans   

 x  

PSYCHIATRISCHE KLINIEK BROEDERS 
ALEXIANEN TIENEN 
   Bart de Bakker   

x  
 

RODE KRUIS VLAANDEREN – AFDELING 
TIENEN 
      

 x 
Peter Jansssens is de opvolger van 
Robert Treckels 

STEUNPROJECT BERONGE 
   Mpia Bokoma Sylvester  

 x 
 

TIENSE WERELDVROUWEN 
  Rasha Al-Asadi 

 x  

VIA TIENEN 
  Karlien Partyka   

 x  

VREDESEILANDEN (REGIO TIENEN) 
   Els Vanderlinden 

 x  

BURGERS 
Johan BRUSTEN  x   
Philip CLARA  x   
Marie-Anne COENEN x   

Ivo VENDREDY  x  

NIET-STEMGERECHTIGDE LEDEN 
Tom ROOVERS (schepen) x   
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DEELNEMERS Veront-
schuldig 

Aan-
wezig 

Opmerkingen 

Chris STRYCKMANS  (afgevaardigde Groen 
Tienen)  x  

Benita Vanhurck (Duurzaamheidsambtenaar 
stad Tienen)  x  

Dominique SEVENANTS   (afgevaardigde 
CD&V Tienen)    

Michel Evers (afgevaardigde Cultuurraad)  x  
 

De vergadering wordt geleid door Hendrik Decroos (Voorzitter). Verslaggever is Marnik 
Decock (Secretaris).  

 
 

1. GOEDKEURING VERSLAG Algemene Vergadering GROS Tienen van 26 oktober 2016. 
 
Er werden geen opmerking geformuleerd op het verslag, dat bij de uitnodigingsmail werd 

meeverzonden. Het verslag van de AV van  26 oktober 2016 wordt unaniem goedgekeurd. Het 

zal bezorgd worden aan de dienst Communicatie met oog op publicatie op de website van de 

stad. 

 
 

2. Opvolging LIDMAATSCHAPPEN. 
 

Peter Janssens volgt Robert Treckels op als vertegenwoordiger van het Rode Kruis Tienen. 

Robert was uitgenodigd voor een afscheidmoment, maar meldde dat hij daar liever niet op inging 

en hij wenste de vergadering en GROS nog veel boeiende acties.  

 

Peter is ondervoorzitter van RK Tienen en verantwoordelijke voor de plaatselijke bloed- en 

plasmadonatie. Hij is ondertussen ook al lid van de werkgroep vluchtelingen. RK heeft in 

Vlaanderen ervaring en expertise over opvang van vluchtelingen.  
 

Werking 
 

3. AMBTELIJKE OPVOLGING 
 
Benita van Hurck is sinds 1 januari 2017 de duurzaamheidsambtenaar van de stad Tienen. Zij 
was al actief in deze functie in de gemeenten Bierbeek, Tervuren en Lubbeek. Zij is zich nu aan 
het inwerken door interviews met verschillende diensten verantwoordelijken in de stad. Zij vindt 
Duurzame Ontwikkeling (DO) in Tienen een enorme uitdaging.  
 
Momenteel werkt zij aan een dossiertje om Tienen te laten inschrijven in een pilootproject van de 
Vereniging van Steden en Gemeenten. VVSG zal dit jaar een piloottraject opstarten met een 20tal 
gemeenten rond de duurzame ontwikkelingsdoelstellingen (SDGs). Met dit traject onderzoeken ze 
hoe duurzaamheid op een coherente manier kan worden geïntegreerd in de gemeente en de 
lokale beleidsplannen (2020-2025). De begeleiding van VVSG bestaat uit individuele en 
collectieve leermomenten, indien nodig aangevuld met externe expertise. Hiermee biedt VVSG 
het gemeentebestuur een unieke kans om ervaringen te delen en te leren van andere 
gemeenten. De geleerde lessen uit dit traject zullen geregeld worden verspreid naar alle Vlaamse 
gemeenten, zodat iedereen die dit wenst met de SDG’s aan de slag kan. 
 
Als het College dit goedkeurt, dan kunnen vel initiatieven van de GROS  ondersteund worden 
door  de DO-ambtenaar, zoals FairTradeGemeente. Ook de ondersteuning van de GROS op 
gebied van budget zou normaal via Benita moeten verlopen (in opvolging van de Christ’l Van 
Gramberen). Zij moet haar takenpakket wel nog bespreken met haar afdelingshoofd (mevr. 
Marcia De Gendt van de afdeling Stadsontwikkeling).  
 
De Voorzitter herinnert eraan dat een minimum aan permanente tijdsbesteding specifiek voor 
ontwikkelingssamenwerking voor een stad als Tienen zeer normaal en redelijk zou moeten zijn. 
In het verleden is dat zo goed als onzichtbaar geweest. Benita houdt de GROS op de hoogte van 
de besprekingen over het voorstel tot deelname aan he voormelde pilootproject.  
 
 



3 
 

4. SUBSIDIËRING INITIATIEVEN en PROJECTEN BEGROTING 2017 en NOODHULP: welke 
aanpak? 
 
Marnik Decock, secretaris en penningmeester, vestigt de aandacht op de wijze waarop de GROS 
de subsidiëring voor projecten aanpakte. In 2016 stoten we op het probleem van de wat 
ongelukkige communicatie ten aanzien van aanvragers voor projecten die niet in de GROS zijn 
vertegenwoordigd. Er bestaat een traditie van gelijke toekenning onder de GROS-initiatieven en 
er is geen kader voor nieuwe voorstellen. Omwille van de relatief bescheiden omvang van het 
bestaand budget is een volledige uitgewerkt reglementair kader wel wat overdreven.  
 
De vergadering kan zich vinden in deze analyse. De suggestie om toch duidelijk te stellen dat er 
verwacht wordt dat aanvragers zich ook engageren in de GROS, geniet een vrij algemene 
instemming. Het Dagelijks Bestuur zal een afsprakenkader opmaken voor bespreking tegen 
volgende AV van de GROS. Als het College dit dan goedkeurt tegen de zomer, dan kan de stad 
een oproep dan ook meteen oproep lanceren. 
 
Op voorstel van de voorzitter wordt ook een advies gegeven aan het bestuur voor de toekenning 
van een deel van het budget van 1000 € voor Noodhulp 2017 aan de hulpverlening voor de 
hongersnood in de Hoorn van Afrika, meer bepaald in Somalia. 
Er wordt voorgesteld om volgende toelagen te verstrekken: 1) 300 € voor de noodhulp via Rode 
Kruis Vlaanderen, waarbij het Rode Kruis Tienen actief lid is van de GROS Tienen  
2) 300 € voor de noodhulp/rehabilitatiehulp verstrekt door de partners van het Consortium 12-
12. 
 
 

5. JAARPLANNING 2017 en WERKINGSBUDGET: bespreking en goedkeuring.  
 
Elk jaar moet een planning worden opgemaakt (tezamen met de verantwoording van de 
bestedingen van het voorbije jaar). Na indiening van deze docenten kan de stad opnieuw en 
budget van 1000 euro op de rekening storten.  Marnik Decock, secretaris en penningmeester, 
stelt in grote lijnen  een planning en besteding 2017 voor met de gebruikelijke rubrieken: 
werking, promotie en communicatie (aanmaak van banner is dringend),  materiaal 11 11 11-
campagne, vluchtelingen en aankoop educatief materiaal. Normaal zouden de kosten voor 
FairTradeGemeente en Wereldfeest door aparte budgetten (van telkens 1000 euro) moeten 
gedragen worden. Het Dagelijks Bestuur zal dit verder uitwerken en concreet maken. Met Benita 
en de schepen wordt nagegaan hoe deze budgetten worden aangewend. 
 
Er wordt aan herinnerd dat dringend nood is aan de communicatietool. Het werkgroepje over 
Facebook is dringend toe aan actie. Normaal horen daar Raf, Johan Brusten en Bart De bakker 
bij.  
 
 

Uit het veld  
 
6. VOORSTELLING CAMPAGNES:   

 
- Voorstelling Broederlijk Delen campagne (door Hendrik) 
 
In 2017 gaat de campagne van Broederlijk Delen over Burkina Faso. 
 
Genoeg te eten en een waardig inkomen voor 115.000 boerenfamilies in het droge noorden van 
Burkina Faso. Dat is waar Broederlijk Delen met 8 lokale partnerorganisaties naar streeft. Samen 
werken we aan een vruchtbaar en leefbaar platteland. Het land bengelt nog steeds onderaan de 
ontwikkelingsstatistieken. Bijna de helft van de bevolking leeft onder de armoedegrens, de 
meeste armen leven op het platteland. 90 % van de actieve bevolking werkt in de landbouw, 
maar de boeren slagen er amper in genoeg eten voor zichzelf te produceren, laat staan te 
verkopen. 
De helft van de Burkinese export bestaat uit landbouwproducten. Toch doen de meeste boeren 
aan overlevingslandbouw, gebaseerd op granen zoals sorghum, rijst, maïs en fonio: de 
basisvoeding van de bevolking. De gronden zijn schraal en boeren hebben weinig werktuigen om 
de grond te bewerken. Ze hebben moeite om zaaigoed en meststoffen te kopen. Er zijn 
nauwelijks wegen om de producten naar de markt te vervoeren. De klimaatverandering maakt 
alles nog erger. 
 
In goede jaren produceert Burkina Faso net genoeg sorghum, gierst en maïs om de bevolking te 
voeden. Het overgrote deel van de productie eten de boeren zelf. Slechts een klein deel kunnen 
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ze verkopen op de markt. Door de slechte wegen en gebrekkige infrastructuur geraakt het graan 
vaak niet tot waar de vraag het grootst is. Daarom zijn graantekorten een weerkerend probleem 
in het Noorden van het land. De sterke bevolkingsgroei legt extra druk op het land en doet de 
geringe economische groei teniet. 
 
 
Samen met 8 lokale partnerorganisaties werkt BD aan een vruchtbaar en leefbaar platteland waar 
boerenfamilies heel het jaar voldoende en kwaliteitsvol voedsel hebben uit duurzame familiale 
landbouw.  De inkomsten van de huishoudens, ook van de allerarmste, kwetsbare vrouwen, 
stijgen. Dankzij het aanboren van diverse economische activiteiten en nieuwe, duurzame 
landbouwmethoden. De partnerorganisaties werken ook rond inspraak en beslissingen in 
huishoudens. Zij werken ook aan het herstel van uitgeputte gronden en de bescherming van nog 
vruchtbaar land. Zij zetten in op een duurzame productie en verwerking van de oogst, die boeren 
vervolgens kunnen verkopen op lokale markten aan rechtvaardige prijzen. Alternatieve 
inkomstenbronnen en krediet- en spaarsystemen helpen boeren om zich beter te wapenen tegen 
de klimaatgrillen. Verder steunt BD boerenfamilies om op te komen voor hun rechten. 

 
 

7. PROJECTEN VAN DERDEN in Tienen: verkenning 
 
Hendrik vestigde aandacht op enkele lokale initiatieven, die even zeer een verdienstelijke 

bijdrage leveren aan ontwikkeling van het Zuiden en de Tiense solidariteit belichamen. Het kan 

leerrijk en bevruchtend zijn om de verantwoordelijken en trekker een forum te geven op de 

GROS. Hij heeft het voorbeeld van het chocolade  Kim’s Chocolate, dat bijzondere ondersteuning  

geeft aan cacaoboeren in Afrika, de projecten die door enkel dokters in de geneeskunde worden 
ondersteund en het project shelter for displaced persons van de Lion’s Club.             

 

8. VERSLAG DOOR LEDEN: voorbije, lopende en geplande initiatieven van de leden  
 
Sylvester is verheugd om te melden dat verschillende scholen benefietacties zullen ondernemen 
om het project in Berongé te ondersteunen. De eerste zondag van mei is er ook eetfestijn in 
Grimde. Kort na Pinksteren vertrekt Sylvester al weer voor enige tijd naar Berongé. In september 
landt hij terug in België. 
 
Karlien kan positieve ervaringen delen vanuit de VIA over de schoolfilm “Quand le vent soulève 
le sable” (in kader van schoolvoorstellingen van Aftika Filmfestival). Ondanks helemaal geen 
happy end, waren de ervaringen van de leerlingen positief. Het college denkt nog na over een 
Afrikaproject. Klassen hebben het Red Star Museum in Antwerpen bezocht en kennisgemaakt met 
andere levensbeschouwingen via een wandeling.   
 
Ann van Café Combinne meldt dat het derde weekmoment sinds januari is ingelast (nu dus 2 
sessie in de  namiddag en 1 in de avond). Opkomst kan wel eens variëren naargelang het weer. 
Er is tamelijk veel verloop van bezoekers. Op dit ogenblik draait het goed met de vrijwilligers-
begeleiders. De ambiance is bij momenten uitzinnig. 
 
Peter van het Rode Kruis meldt dat ook naar scholen wordt toegewerkt (RK vormt  en soort 
brugfunctie). Daarvoor zijn nog steeds vrijwilligers welkom.  
 
Over 11 11 11 meldt Hendrik dat de nieuw campagne dit jaar en volgende jaren zal gaan over 
migratie. In de maand mei en juni worden opwarmingsmomenten daarover gepland. Doel is om 
ook het positief aspect van migratie en asiel in het licht te stellen. 11 11 11 zal eisen dat de 
grondoorzaken worden aangepakt en dat steeds de basisrechten van asielzoekers en 
vluchtelingen worden gerespecteerd. Andere NGO’s hebben daarrond een pak ervaring en kennis, 
die voluit in de campagne zal geschoven worden.  Dit komt later nog uitvoerig aan bod.  
          
 
Op zaterdag, 20 mei 2017 vanaf 17.30u in zaal ‘De Kronkel’, Kronkelweg, 11 te Vissenaken (aan 
de kerk) organiseert de VZW  Palmas para todos haar achtste benefietavond ten voordele van 
enkele educatieve projecten voor kinderen in Tocantins – Brazilië. Zij steunen de 
projecten  Centrinho in Porto Nacional, Arte Fato in Palmas en Integração Social in Miracema. Er 
zal een initiatieles Samba worden gegeven. Iedereen kan deelnemen aan een tombola met 
waardevolle prijzen. Eerste prijs: een ballonvaart! Ook treedt de Braziliaans band “Meninos do 
Brasil” op. 
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Naast Leuven is het Afrika Filmfestival al meer dan 10 jaar stevig ingepland op de cultuurkalender 
van  Oost-Hageland. Marc is enthousiast: ook in Tienen en sinds vorig jaar ook in Hoegaarden 
worden jaarlijks nieuwe en oudere cinefiele parels vertoond. Het doel is om zo veelzijdig mogelijke 
beeldvorming over het huidig en historisch leven in het Afrikaanse continent aan te bieden en het 
Afrikaans filmisch talent in Europa te promoten.  
 
Dit jaar gaat het festival een ruimere artistieke beweging maken. We spraken de plaatselijke 
kunsttalenten aan en nodigden hen uit Afrika als inspiratie te gebruiken. We zetten zo aan tot een 
meer langdurige en creatief proces van kunstproductie en willen ons niet beperken tot alleen een  
vertoning en beleving op het doek of het podium. Daarnaast kan een kritisch reflex over onze 
culturele blik op Afrika onze mindset over nieuwkomers en het mondiale kader resetten. 
 
De Stedelijke academie van Tienen, ART, cc de Kruisboog, de Afrikaanse Gemeenschap CATI en de 
comités Tienen en Hoegaarden van het  Afrikafilmfestival vonden elkaar om de vertoningen van 
verschillende acts en scenes in een publiek programma te stoppen. In Tienen is het Vrije Tijdcentrum 
de trekpleister en het ’t Paenhuys in Hoegaarden wordt een heus Afrikaans filmhuis.   
 
Het programma: 
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GROS- (co)initiatieven 

 
9. VLUCHTELINGEN & NIEUWKOMERS: terugkoppeling werkgroep en evaluatie info 

buddywerking 
 

Mia brengt verslag uit over de samenwerking met  de stad. Ann Cornelis, halftijds 

integratieambtenaar en schepen voor integratie Tombeur trekken stevig aan de kar voor een 

stedelijk beleid die de integratie van nieuwkomers en vluchtelingen moet ondersteunen. Zoals op 

de informele  nieuwjaarsbijeenkomst van de GOS werd toegelicht door Mia, heeft de werkgroep 

zich voluit  geëngageerd om mee te werken met het stadsinitiatief om een buddywerking op te 

zetten. Vrijwilligers vormen een aanvulling op de professionele dienstverlening en ondersteunen 

nieuwkomers met het oog op participatie in alle maatschappelijke domeinen De startvergadering 

van 11 mart in het PC ’ke was een schot in de roos. Een 50-tal belangstellende daagden op en 20 

gezinnen hebben zich opgegeven voor meer informatie over de werking. Een persartikel was 

ongelukkig qua inhoud.  

 

De GROS-werkgroep gaat nu samen met de stedelijke diensten een projectstructuur op poten 

zetten. Een ruime stuurgroep met bestaande organisaties en diensten,  sleutelfiguren en 

vrijwilligers zal de noden invullen en de inzet van mensen en middelen in kaart brengen. Het 

momentum moeten worden aangrepen. Nog vóór de zomer moet het buddyproject kunnen 

starten en  zou coachgroep  voor  kandidaat gezinnen moeten operationeel zijn. Tussentijds zal 

verslag uitgebracht worden aan de GROS AV. Feedback wordt verwacht van de leden.  Een 

nieuwe publieke oproep naar kandidaat gezinnen zal zeker nog volgen als de start van het project 

nakende is.  

 

Mia vermeldt nog dat zaal PC-ke gratis werd aangeboden en dat de stad een budget van 300 euro 

heeft ter beschikking gesteld om het projecten lanceren (daarmee werden bijv. kadootjes gekocht 

voor de sprekers op 11 maart).  
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10. WERELDFEEST: terugkoppeling werkgroep 
 

Er zijn verschillende werkgroepen actief rond de invulling van het feest. Over de precieze datum 

en locatie is er nog discussie. Maar het ziet er naar uit dat er een combinatie in de maak is met 

de organisatoren van de Langste Tafel.  Dus het weekend van 23 en 24 september is zeer 

waarschijnlijk te boeken.  Vanuit de GROS moet aangedrongen worden op een inhoudelijke 

invulling met infostands, workshops, marktjes en ludieke actiemomenten. Het budget van 1000 

euro zou in eerste instantie daarvoor moeten worden aangewend.  Ook zou catering zoveel 

mogelijk Fair Trade moeten zijn.  Volgens Chris zijn de wekroep al ver gevorderd met hun 

plannen.  In april zouden nieuwe vergaderingen doorgaan en het zal nodig zijn dat de GROS 

daarbij is betrokken.  

 

 

11. FAIRTRADEGEMEENTE: stand van zaken. 
 

Marnik legt uit dat FTG niet echt vooruit gaat. Van de zes criteria is er feitelijk maar een die echt is 
uitgevoerd. Vooral een hernieuwde Trekkersgroep is nodig.  
 
De 6 criteria voor gemeenten 

 
Om de titel van FairTradeGemeente in de wacht te slepen, moet jouw gemeente voldoen aan deze 6 
criteria: 
 

i.  Lokaal bestuur 
 
Het lokale bestuur keurt een resolutie goed die Fair Trade steunt en beslist om koffie en nog 
minstens één ander fairtradeproduct aan te kopen voor vergaderingen, op kantoor en in de 
cafetaria's.  
 
Verder promoot de gemeente op regelmatige basis het bewustzijn rond Fair Trade via 
communicatie naar haar personeel en inwoners toe. 
  
Stad Tienen  nam resolutie aan in november 2015 en bestelde FT koffie bij vaste 
leverancier en sappen bij OWW (maar niet in massale hoeveelheden). Dat moet 
gerevitaliseerd worden.  

 
ii. Winkels & horeca 

 
Minstens twee fairtradeproducten zijn duidelijk beschikbaar in de plaatselijke winkels en 
horecazaken. Daarvoor zijn er doelstellingen vooropgesteld per aantal inwoners.  
 
De winkels en horecazaken communiceren ook over het feit dat zij fairtradeproducten 
verkopen of serveren. 

 
Tienen moet 6 winkels over de streep krijgen en 4 horecazaken. Supermarkten 
genoeg met FT, maar iemand moet langs lopen om verklaring te laten 
ondertekenen. Horeca wordt niet simpel. Theatercafé voldoet wellicht aan al 
voorwaarden van 2 producten op de kaart.  

 
iii. Scholen, bedrijven & organisaties 

 
Een aantal scholen, bedrijven en organisaties gebruikt fairtradeproducten en communiceert 
daarover. Scholen zetten ook educatieve campagnes op om de kennis over en de 
betrokkenheid met Fair Trade te vergroten.  
 
Uit elke categorie toch een afnemer vinden. In Tienen zouden ACV en Kingwinkel al 
kunnen opgenomen worden.  Scholen niet simpel (het moet van de school zelf 
komen). Mailing naar bedrijven is nodig. Ook pogen om wereldfeest FT te laten 
worden.  
 

iv. Media 
 
De campagne tracht te zorgen voor zoveel mogelijk media-aandacht op lokaal en regionaal 
niveau. Daardoor bereikt men een groot deel van de bevolking. En zo voelen lokale 
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deelnemers zoals handelaars en organisaties zich gewaardeerd voor hun engagement. 
 
Dat moet doorheen de acties benut worden in Tienen.  

 
v. Trekkersgroep 

 
Er is een lokale trekkersgroep actief die de nodige initiatieven neemt om de titel te behalen. 
Nadien zorgt die groep voor de continuïteit van de campagne en is ze verantwoordelijk voor 
een jaarlijkse beoordeling. Daaruit moet blijken dat de gemeente nog steeds een 
FairTradeGemeente is.  
In Tienen was er in 2015-begin 2016 en TG. Maar de dynamiek kwam niet op gang.  
Een echte FTG-gangmaker stond niet op. Marnik heeft last van zijn januskop. De pas 
gestarte duurzaamheidsambatenaar kan een soort neutraal gezicht worden van 
FTG.  

 
vi.  Lokale duurzame voeding 

 
Om FairTradeGemeente te worden, lanceert men in de gemeente een nieuw initiatief dat 
lokale consumptie en productie van duurzame voedingsproducten aanmoedigt. Zowel thuis, 
als op de werkvloer en op openbare plaatsen. Er wordt over dit initiatief duidelijk 
gecommuniceerd. 
 
Om de titel te behalen én te behouden wordt ofwel een meerjareninitiatief opgestart, ofwel 
een kortlopend project. In het tweede geval wel met garanties dat er jaarlijks een nieuw 
initiatief zal genomen worden ter bevordering van het lokaal en duurzaam consumeren en 
produceren. 
 
Dit is traditioneel  de meest lastige en ook meest innovatieve uitdaging. Opties zijn: 
relance van een voedselteam, de staddakker.  

 
 

12. Varia 
 

Sommige leden stellen de vraag of de locatie van de GROS-vergadering definitief veranderd  
is. Dat is niet heel zeker, maar omdat de ambtelijke ondersteuning niet meer door de dienst 
Sociale zaken gebeurt, is de toegang tot het Sociaal Huis voor avondvergaderingen niet meer 
verzekerd. Een goede communicatie is nodig, want sommige waren automatisch naar daar 
toegegaan. Als we blijven in het VTC, zal gelobbyd worden voor meer fair trade aanbod in het 
Theatercafé.  

 
-------------- 
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                  ACTIELIJST 
  
    (18-3-2017, na AV van 16-3-2017) 
 

 WAT WIE WANNEER 
1. Deelname van stad aan pilootproject uitwerking  

Duurzame Ontwikkelingsdoelen onder auspiciën 
van VVSG: resultaat laten weten van voorstel tot 
deelname aan College 
 

Benita 
(duurzaamheidsambtenaar) 

Zodra bekend 

2.  Budgetafrekening 2016 en aanvraag 
werkingsbudget 2017 

- Opmaak door secretaris 
- Afhandeling in de 

administratie via Benita 

asap 

3. Noodhulp budget 2016: 
a) wat is ermee gebeurd? 
b) Quid 2017 ? 
 

a) Benita en Schepen 
zoeken dit uit 

b) DB onderzoekt 
voorstellen 

asap 

4.  Toekenning van projectsubsidies (adviesfunctie 
GROS) 2017: 

a) Opmaak ontwerpcriteria 
b) Goedkeuring en voorleggen criteria aan 

College 
c) Oproep projecten 
d) advisering 
 

a) Dagelijks bestuur  
 

b) AV GROS 
 

c) stadsbestuur 
 

d) AV GROS 

a) Voorstel tegen 
AV van 3 mei 
2017 
 

b) AV 3 mei 2017 
 

c) in de loop van 
Juni 2017 
 

d) AV 2 nov 2017 

5. Buddyproject nieuwkomers & vluchtelingen: 
a) Terugkoppeling over bespreking met stad en 

partners over  
b) feedback geven aan de werkgroep 

 

 
a) Werkgroep 

Vluchtelingen  
b) allen 
 

 
 
Wanneer dit relevant 
en nodig is.  

6.  Fair Trade Trekkersgroep reactiveren om te werken 
aan titel FairTradeGemeente 

Marnik en Benita (zullen 
onderling mini-actieplan 
voor reactivering maken 
opmaken) 
 
+ Oproep aan allen 
 

asap 

7. Fair Trade budget: uitklaren hoe financiering 
verloopt: met bestelnota’s of analoog aan 
werkbudget of iets anders ?  

Benita en Schepen  asap 

8. Actieve deelname aan inhoudelijk luik van 
Wereldfeest: deelname aan werkgroepen 
+terugkoppeling aan AV 
 

Hendrik 
+ 
Oproep aan allen  

In de loop van april 
2017: terugkoppeling 
AV 2-5-2017 

9.  Digitale communicatie lanceren: facebookpagina 
of iets anders : aanduiden van personen 
beheersrechten  
 

Werkgroepje: Peter, Bart, 
Raf en Johan Brusten 

Asap en dringend 

10. Logomateriaal laten aanmaken (bannner, vlag, 
digit, …) 
 

Hendrik asap 

11.  Promoten van opstart site Tienen helpt (op 29/3 te 
lanceren via burgerinitiatief): nieuwe site om 
vrijwilligers te werven voor korte taken 
 

via Dagelijks bestuur  Laatste week van 
maart 2017 

12. Inschrijven voor en meedoen met alle publieke 
initiatieven van GROS-leden, zoals de activiteiten 
van AFF i.s.m. met ART en CATI en CC de Kruisboog 
en de barbecue van Palmas par Todos …. 

allen Zie kalender 
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